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EU: Volby do Evropského parlamentu se blíží a Evropská komise viditelně zrychlila tempo
přijímání jedné hlouposti za druhou, glosuje bruselskou scénu generál v.v. Jozef Viktorín
na sociální síti.

Jako ukázku uvedl jednu z moudrostí z bruselské dílny: rozhodnutí, že obytné domy musí v EU, tedy i
u nás na Slovensku, projít výraznou renovací. A to jen z důvodu, že bruselská mašinerie si vymyslela,
že prý produkují hodně emisí.

Připomněl, že Evropa se podílí na světových emisích jen 8 procenty. A co z toho pro nás vyplývá? Do
roku 2050 v EU nemá žádná funkční budova produkovat emise. “Tak tomuto se říká, že takovéto
rozhodnutí určitě slouží občanům! prostě si uvědomte, že musíte renovovat a je jedno jestli na to
máte nebo ne”, rozhořčeně dodává Viktorín.

Má silný pocit, že tento skvostný nápad směřuje k jedinému – progresivnímu snu: aby lidé nevlastnili,
pokud možno, žádný majetek.

Dalším příkladem přijímání hloupostí a ukázkovým, je podle něho reforma migrační politiky unie, tzv.
migrační pakt, schválený Bruselem. Je významně pozitivní, že Slovenská republika tento návrh
odmítla. Rozhodnutí bylo přijato tzv. “tlačítkovou” metodou. Poslanci Evropského parlamentu
rozhodli bez toho, aby respektovali názory národních států, dodal.

A jako bonus přidali dodatek, že pokud členský stát odmítne přijmout migranty, musí zaplatit 20 000
eur na osobu. Ano čtete a vidíte dobře. Ti, kteří nám nic nepřinesou, neplatí daně, nepodílejí se na
růstu ekonomiky, nepřinášejí prostě žádnou komparativní výhodu, nás mají stát peníze. A to jen za
to, že si chceme úplně logicky ochránit vlastní společnost, vysvětluje dopady opatření.

Ty definované peníze bychom účelně vedeli využít v oblasti zdravotnictví, školství, zemědělství ve
sociální sféře. Prostě kdekoli, aby z nich měli užitek občané Slovenska a ne je poslat doslova jako
výpalníckou pokutu do Bruselu.

Zastávám názor a ten je neměnný, že pouze národní státy musí a mohou rozhodovat o migrační
politice. Ne od reality odtržená politická elita a euroúředníci v Bruselu.

Podle Viktorína je toto všechno jeden z významných důvodů proč nepodcenit blížící se volby do
Evropského parlamentu. “Je to otázka naší národní nejen cti a hrdosti, ale i otázka důležitého
rozhodnutí, jaké politické subjekty budou slovenským hlasem v Evropském parlamentu.

“Buď takové, kterým je Slovensko doslova ukradeno, nebo takové, jejichž reprezentanti mají národní
a vlastenecké cítění, váží si lidí, tradic, historie tohoto prostoru a hlavně chtějí pracovat pro
budoucnost Slovenska”, konstatuje.

Za závěr obviňuje Brusel za to, že úplně zničil původní filozofii, na které byla EU založena.
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